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هیچکسنمیتواند
رکورد»رحمان«رابشکند

کمیته  نماینده  الزعبی؛  عزام  تسنیم: 
مسابقات  درباره  المپیک  پارا بین المللی 
پاراوزنه برداری قهرمانی ایران که در دو بخش 
بانوان و آقایان برگزار شد، اظهارداشت: رقابت ها 
هم در بخش بانوان و هم آقایان خوب برگزار شد 
و سازماندهی خوبی داشت. به نظرم بانوان نیاز 
به حمایت بیشتر دارند، چرا که آنها در برخی 
نقاط بهتر از مردان بودند. وی افزود: من با 
مسئولان فدراسیون و بخش بانوان صحبت 
کردم و از آنها خواستم تا فعالیت بیشتری 
در این بخش صورت بگیرد و خوشبختانه 
قول های مساعدی هم گرفتم. به نظرم اگر 
فدراسیون ایران بتواند اقدامات موثرتری 
انجام بدهد و بانوان در رقابت های بیشتری 
شرکت کنند، حتی احتمال کسب مدال در 
رویدادهای بین المللی هم وجود دارد. نماینده 
کمیته بین المللی پاراالمپیک درباره عملکرد 
وزنه برداران در دسته فوق سنگین مردان 
گفت: دو، سه نفر در این دسته هستند که 
اگر تمرینات خوبی داشته باشند، از شانس 
کسب مدال طلا در بازی های پاراالمپیک و 
جهانی برخوردارند. عزام الزعبی در پایان درباره 
رکوردهای این دسته در جهان که به نام سیامند 
رحمان ورزشکار فقید کشورمان است، تصریح 
کرد: امیدوارم روح او مورد رحمت قرار بگیرد. 
من معتقدم در قرن بیست ویکم هیچکس 

نمی تواند رکورد سیامند رحمان را بشکند.

خارج ازمستطیل سبز

مشکلبزرگ»زیدان«
پیشازدربی

سرمربی رئال مادرید در آستانه دربی با 
مشکل نبود مهاجم روبه رو است. در حالی که 
هنوز مشخص نیست کریم بنزما می تواند در 
دربی مادرید برابر اتلتیکو به میدان برود یا نه، 
زین الدین زیدان با خبر آسیب دیدگی ماریانو 
روبه رو شد. سرمربی فرانسوی در خط حمله 
مهره ندارد و نمی داند می تواند از گلزن تیمش 
در دیدار یکشنبه بهره ببرد یا نه. دربی مادرید 
بهترین فرصت برای رئال است تا اختلافش را با 
اتلتیکو صدرنشین کم کند. اگر بنزما به این بازی 
مهم نرسد دوباره ایسکو به عنوان بازیکن شماره 
۹ در میدان حاضر خواهد شد، همان اتفاقی که 
برابر آتالانتا رخ داد. وینیسیوس، آسنسیو و 
رودریگو می توانند در دیگر نقاط خط حمله قرار 
بگیرند. با حضور فدریکو والورده، زیدان می تواند 

از چهار هافبک در دربی استفاده کند. 

خـــبر

د یـــد گــاه

در هفته هفدهم لیگ برتر تیم های پرسپولیس و صنعت نفت 
آبادان به مصاف هم می روند. سرخ پوشان با کسب ۶ پیروزی 
متوالی به صدرجدول صعود کردند و البته که هنوز راه درازی تا 
قهرمانی باقی مانده است. البته که کسب ۱۸ امتیاز در مصاف با ۶ 
حریف خوب لیگ برتر انگیزه پرسپولیس را برای تداوم پیروزی 
مضاعف کرده و بازیکنان با شرایط روحی وروانی بسیار خوبی 
آماده دیدار روز شنبه  می شوند. صنعت نفت آبادان بدون تردید 
یکی از بهترین تیم های لیگ برتر است که از بازیکنان باانگیزه، 
جویای نام و با استعدادی بهره می برد. سیروس پورموسوی 
مربی خوش فکر و باهوشی است و توانسته با بازیکنانی که 
بیشتر آنها تجربه زیادی ندارند نتایجی درخور توجه بگیرد و 
بدون تردید در مصاف با پرسپولیس از امتیاز میزبانی نهایت 
استفاده را خواهد برد. حضور امیرحسین پیروانی در کادرفنی 
صنعت نفت هم از دیگر نکات مثبت این حریف آبادانی است و 
این مربی باقدرت بالای آنالیز خود می تواند شناخت خوبی از 
نحوه بازی پرسپولیس به بازیکنان صنعت نفت بدهد. فراموش 
نکنیم که مهمترین عامل از دست دادن امتیاز برای نماینده 
آبادان مشکلات مالی شدیدی است که اجازه خودنمایی بیشتر 
را از صنعت نفت می گیرد. در اینکه جدال با صنعت نفت در 
آبادان بسیار دشوار خواهد بود کوچکترین تردیدی وجود 
ندارد ولی پرسپولیس هم ثابت کرده در وضعیت مناسبی قرار 
دارد و بازیکنان به هماهنگی مطلوبی که در فصول گذشته آنها 
را به قهرمانی رساند، دست یافته اند. بنابراین شاگردان یحیی 
گل محمدی انگیزه کافی را برای گرفتن سه امتیاز دارند و 
به خوبی می دانند که برتری مقابل صنعت نفت از نان شب هم 
برای آنها واجب تر است چون تیم های تعقیب کننده پرسپولیس 
مترصد لغزش این تیم هستند تا صدرجدول را تصاحب کنند. 
پرسپولیس به بلوغ تاکتیکی رسیده و با اضافه شدن مهدی 
ترابی و در ادامه راه عیسی آل کثیر تنها نیاز به مدافع میانی 
توانمندی دارد که پشتوانه مناسبی برای سیدجلال حسینی 
و محمدحسین کنعانی زادگان باشد. نتایج خوبی که تیم در 
این هفته ها گرفته؛ نوید روزهای درخشان تری را می دهد و 
کادرفنی نیز همه تلاش خود را خواهد کرد تا تیمش دچار افت 
نشود. قطعا هیچ حریفی برای پرسپولیس آسان نیست و این تیم 
می تواند با بازی های مطمئن و حساب شده خود به حضور در 
صدرجدول ادامه دهد. حریفان باانگیزه مضاعف برابر پرسپولیس 
بازی می کنند و تمامی اعضای تیم به این موضوع اشراف دارند. 
بنابراین با تمام توان بازی خواهند کرد. در این فصل از رقابت های 
لیگ برتر فوتبال همه گیری کرونا مانع حضور تماشاگران در 
ورزشگاه ها شد و به همین دلیل تفاوتی میان تیم های میزبان 
و مهمان وجود ندارد. پرسپولیس، استقلال؛ سپاهان تراکتور  
تیم های ریشه داری هستند که رقابت سختی برای تصاحب 
عنوان قهرمانی با یکدیگر خواهند داشت و بدون تردید در 

هفته های پایانی رقابت های این سه تیم تماشایی خواهد بود.

جدالسختپرسپولیسباصنعتنفت

    پسرخاله
این روزها پسرخاله هالند در تیم جوانان مولده 
خوش می درخشد. آلبرت براوت تیالند، با 17 سال سن 
توانسته در 37 بازی 64 گل بزند و جالب اینکه از لحاظ 

ظاهر نیز شباهت زیادی به هالند دارد.

        جدایی
محمدرضا خلعتبری هافبک سپاهان که شایعاتی 
پیرامون جدایی او از طلایی پوشان وجود داشت، به نظر 
می رسد در اصفهان ماندنی باشد. بعید است خلعتبری 

رضایتنامه اش را برای جدایی دریافت کند.

         انتقام
جلالی که این فصل ماموریت نجات نساجی را 
برعهده گرفته، در لیگ 13 هدایت تراکتور را برعهده 
داشت. او اواسط فصل از  تبریز رفت. حالا او با نساجی 

برای انتقام مقابل تراکتور قرار می گیرد. 

ت
شــ

س نو
عک

با تصمیم هیات مدیره استقلال، محمود 
فکری از هدایت این تیم کنار رفت و جای 
خود را به فرهاد مجیدی داد. صادق ورمزیار، 
پیشکسوت باشگاه استقلال در این خصوص 

صحبت کرد. 
 درباره جدایی »فکری« از سرمربیگری 

استقلال چه نظری دارید؟
 فکری در باشگاه استقلال نتایج نسبتا خوبی 
به دست آورد و تیم را در رتبه سوم جدول 
لیگ برتر به باشگاه تحویل داد. باید از زحمات او و 
کادرش تشکر کرد. مدیران باشگاه استقلال باید 
از محمود فکری حمایت می کردند. قطعا محمود 
فکری هم اشتباهاتی در دوران سرمربیگری 
خود در استقلال داشته؛ اما باشگاه استقلال 
متاسفانه با ندادن زمان کافی در این سال ها 
به سرمربیانی همچون منصوریان، فکری و 
مجیدی اسطوره سوزی کرده است. در حالی که 
امسال باشگاه می توانست فکری را تا پایان فصل 
نگه دارد و در صورت نتیجه نگرفتن فکری، سال 
آینده یک سرمربی باتجربه بیاورد. هواداران در 
حال حاضر نباید انتظار معجزه در نتایج باشگاه 
استقلال را داشته باشند؛ چرا که یک سرمربی 
برای نتیجه گرفتن نیاز به زمان دارد. اگر فصل 
گذشته از مجیدی حمایت می شد، حالا او یک 
سرمربی بسیار باتجربه تر بود؛ همین مورد درباره 
علی منصوریان هم صدق می کند. او نیز با فشار 
فضای مجازی و تماشاگران مجبور به استعفا 
شد. این تغییرات زیاد سرمربیان، نشانه ضعف 

مدیریتی در باشگاه استقلال است.
 درباره سرمربی شدن »مجیدی« در 

استقلال چه نظری دارید؟
موفقیت  آرزوی  مجیدی  فرهاد  برای   
می کنم. او باید تجارب دوره های گذشته که 
سرمربی استقلال بوده است را به کار بگیرد. 
تا با کسب موفقیت برای باشگاه استقلال، دل 

هواداران را شاد کند. 
 شانس قهرمانی استقلال در این فصل 

چقدر است؟
باید  شود  موفق  می خواهد  که  باشگاهی 
مدیریت، کادرفنی و بازیکنانش هماهنگ باشند 
که این عوامل لازمه رسیدن به یک موفقیت 
هستند. البته مدیریت به عنوان تصمیم گیرنده 
کلان در کسب موفقیت تاثیرگذارتر است. استقلال 
باید بتواند در بازی های آینده اش امتیازات را جمع 
کند و خودش را به صدرجدول لیگ برتر فوتبال 
نزدیک کند. با همت کادرفنی و بازیکنان می شود 
این فاصله امتیازی ایجاد شده را جبران کرد و به 

قهرمانی لیگ برتر فوتبال رسید.

گفــت و گــو
صادق   ورمزیار:

استقلالمیتواند
اختلافامتیازرا

کاهشدهد!

فوتبال داخلی
ایسنا: دوربرگشت لیگ برتر فوتسال زنان دیروز )جمعه( 
آغاز شد و تیم های حاضر در دو گروه به مصاف هم رفتند که 
در ۶ دیدار ۶۱ گل به ثمر رسید. در گروه اول تیم ملی حفاری 
اهواز مقابل نامی نو اصفهان به میدان رفت و با دو گل به پیروزی 
رسید. سایپا تهران هم که مهمان شهروندساری بود، با حساب 
۱۱ بر ۲ میزبان خود را شکست داد. نسترن مقیمی در این 
دیدار به تنهایی ۵ گل برای سایپا به ثمر رساند. در این گروه 
ملی حفاری اهواز با ۲۱ امتیاز صدرنشین است، سایپا و نامی نو 
اصفهان هم به ترتیب با ۱۸ و ۱۲ امتیاز در جایگاه دوم و سوم 
قرار دارند. در گروه دوم پالایش نفت آبادان که صدرنشین 
است مقابل پارس آرای شیراز قرار گرفت. هیات فوتبال 
خراسان رضوی رقیب خود را گلباران کرد و در دیداری یکطرفه 
با حساب ۲۲ بر یک کیمیای اسفراین را شکست داد. در این 
گروه پالایش نفت آبادان با ۱۹ امتیاز صدرنشین است و تیم های 
هیات فوتبال خراسان رضوی و مس رفسنجان هم با ۱۸ و ۱۲ 

امتیاز در جایگاه های دوم و سوم قرار دارند.

بین الملل
 به گزارش آس، خبر خوشی اخیرا از نیمار منتشر شد 
چون او اکنون در حال تمرین با دیگر بازیکنان پاری سن ژرمن 
است و تقریبا آسیب دیدگی اش بهبودیافته است. با این حال 
تنها چند ساعت بعداز این اتفاق مائوریتسیو پوچتینو متوجه 
شد که ممکن است نتواند ستاره برزیلی را در اختیار داشته 
باشد. نیمار به تیم ملی دعوت شده است و در این صورت زمان 
بازگشتش به میادین با پیراهن پاری سن ژرمن نامشخص 
خواهد بود. مهاجم PSG در صورت ترک اتحادیه اروپا باید زمان 
بازگشت به فرانسه حداقل یک هفته در قرنطینه بماند.  هنوز 
به طور قطعی مشخص نشده که دیدارهای انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۲ در منطقه آمریکای جنوبی در اواخر ماه مارس برگزار 
می شوند یا نه. کنفدراسیون فوتبال آمریکای جنوبی در حال 
بررسی و تعویق این بازی هاست چون خیلی از بازیکنان 
به دلیل مشکل مشابه نمی توانند به اردوی تیم ملی کشورشان 
بپیوندند. دوشنبه در این رابطه تصمیم گیری می شود. در 
انگلیس یورگن کلوپ و سولسشایر اعلام کرده اند اجازه 

نخواهند داد بازیکنانشان به آمریکای جنوبی سفر 
کنند اگر قرار باشد در هنگام بازگشت در قرنطینه 

بمانند. همچنین کشور پرتغال در لیست قرمز قرار 
دارد. پوچتینو هنوز در این رابطه صحبتی نکرده 

است اما خیلی از بازیکنانش مجبور 
خواهند شد در قرنطینه بمانند. 

این فیفا دی دقیقا یک هفته 
قبل از شروع یک چهارم نهایی 
اروپاست.  لیگ قهرمانان 
برای  که  بزرگی  مشکل 
سرمربی آرژانتینی خواهد 
بود، به خصوص بیشتر در 
رابطه با نیمار چون یکماه 

است بازیکن برزیلی را در 
اختیار ندارد. 

سهراب  انتظاری
 پیشکسوت  پرسپولیس 

آرمان ملی: هفته هفدهم لیگ برتر در حالی امروز برگزار 
می شود که در مهمترین دیدار تیم صنعت نفت از پرسپولیس 

پذیرایی می کند و استقلال به مصاف فولادخوزستان می رود.
 مهمترین  دیدار 

صالح مصطفوی، مربی تیم فوتبال استقلال در نشست پیش 
از بازی تیمش برابر فولاد شرکت کرد و به جای فرهاد مجیدی 
در این  کنفرانس مطبوعاتی حاضر شد. مصطفوی درباره غیبت 
فرهاد مجیدی گفت: پیش از شروع صحبت ها از طرف خودم و 
آقای مجیدی از کادرفنی قبلی تشکر می کنم. آقای مجیدی 
عذرخواهی کردند و گفتند در نشست بعد بازی برابر فولاد شرکت  
خواهند کرد. او درباره بازی برابر فولاد گفت: یکی از سخت ترین 
بازی های لیگ را در پیش داریم. فولاد تیمی  با ساختار خوب 
است. فولاد موقعیت گل کمی  به  حریف می دهد. امیدوارم با 
صحبت هایی که انجام شده، بتوانیم یک بازی خوب درخور نام 
باشگاه استقلال و با سه امتیاز داشته باشیم. مربی گفت: ما ۶ 
امتیاز از صدرجدول عقب هستیم و با هر دو تیم بالای خود بازی 
رودررو داریم و تلاش می کنیم استقلال را به جایگاه واقعی ایش 
برسانیم. جواد نکونام سرمربی تیم فوتبال فولادخوزستان پیش از 
دیدار تیمش برابر استقلال در هفته هفدهم رقابت های لیگ برتر 
اظهار کرد: بازی سختی در پیش داریم. مثل تمام بازی ها باید 
برای موفقیت تیم تلاش کنیم. باید برای این بازی تمرکز لازم 

را داشته باشیم. استقلال تیم پرمهره ای دارد و یادمان باشد 
استقلال همیشه استقلال است و تیمی  مدعی قهرمانی است که 
کار را برای ما سخت می کند. باید بازی را با تمرکز شروع کنیم 
که به موفقیت برسیم. او درباره پیشنهادش برای سرمربیگری 
استقلال گفت: از آقای آذری تشکر می کنم. ایشان برای فولاد 
بسیار زحمت می کشد و دلگرمی  ما به هواداران خوزستان و 
مدیریت باشگاه فولاد است. من شرایط خوبی دارم. با توجه به 

پیشنهادی که از استقلال داشتم، خواستم در فولاد بمانم.
 جدال پرسپولیس و صنعت 

شاگردان یحیی گل محمدی که هفته قبل با نتیجه یک بر 
صفر از سد سایپا گذشتند، به دنبال این هستند تا همچنان به 
پیروزی های متوالی خود ادامه دهند. پرسپولیس ۶ بازی اخیر خود 
در لیگ برتر را با پیروزی پشت سر گذاشته است و با روحیه کاملا 
مناسبی به مصاف صنعت نفت می رود. در طرف مقابل صنعت نفت 
حال و روز خوبی ندارد. آنها در ۲ مسابقه هم نتیجه ای بهتر از تساوی 
کسب نکرده اند. با این وجود نتایج خوب صنعت نفت در ابتدای فصل 
برگ برنده سیروس پورموسوی بوده اند. سیدسیروس پورموسوی 
درباره شایعاتی مبنی بر لغو دیدار پرسپولیس و صنعت نفت به دلیل 
وضعیت قرمز آبادان اظهارکرد: پرسپولیس با پرواز چارتر به آبادان 
می آید و مستقیم هم به هتل می روند و بعداز آن به ورزشگاه 
می روند و دوباره به هتل برمی گردند. از این بابت مشکلی نخواهد 

بود چون هفته گذشته هم ذوب آهنی ها آمدند و با فولاد بازی کردند 
و مشکلی پیش نیامد. او ادامه داد: فکر نمی کنم مشکلی برای یک 
سفر یک روزه با رعایت پروتکل های بهداشتی وجود داشته باشد. هر 
تیمی  خودش باید پروتکل ها را رعایت کند و ما هم زمانی که تهران 
وضعیت قرمز بود می رفتیم و بازی می کردیم. رعایت پروتکل های 
بهداشتی بر عهده خود تیم است و در مسیر رفت وآمد به ورزشگاه 
هم ارتباطی به کسی نخواهند داشت. ان شاءا... مشکل خاصی برای 

برگزاری وجود ندارد.
 برنامه دیدارهای هفته هفدهم لیگ برتر 

شنبه 16 اسفند ۹۹
* سایپا .....................................................  نفت مسجدسلیمان
* شهرخودرو .................................................................... پیکان
* صنعت نفت آبادان...............................................  پرسپولیس
* گل گهر ........................................................... مس رفسنجان

* آلومینیوم اراک ........................................................  سپاهان 
* تراکتور .......................................................  نساجی مازندران
* ذوب آهن .........................................................   ماشین سازی
* استقلال .......................................................  فولادخوزستان

دروازه بان اسبق تیم فوتبال پرسپولیس گفت: علیرضا 
حقیقی با  پرداختن به حواشی فوتبالش دچار افت شد. 
»وحید قلیچ« در مورد علت افت علیرضا حقیقی دروازه بان 
سابق تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی اظهارداشت: به نظر 
من بخش اعظمی از این افت به خود علیرضا برمی گردد؛ او 
زمانی در جام جهانی برای تیم ملی ایران بازی کرد و عملکرد 
خوبی داشت اما اینکه بعداز جام جهانی چه شد که او نتوانست 
درخشش داشته باشد و در تیمی ستاره شود به خودش 
مربوط است. وی افزود: اگر بخواهم سربسته بگویم باید بگویم 

علیرضا با رفتن روی قوس دچار افت شد و از روزهای اوجش 
در فوتبال ایران فاصله گرفت. به نظر من او خوش شانس 
بود که توانست دوباره به فوتبال ایران برگردد. ابتدا به 
نساجی مازندران رفت که در آنجا خیلی بهتر از تیم گل گهر 
سیرجان بازی می کرد، اما روند نزولی او همچنان ادامه دارد. 
شاید بخشی از این افت به خاطر مربی دروازه بانی باشد. 
دروازه بان اسبق پرسپولیس با اشاره پیشنهادی به حقیقی 
عنوان کرد: من از طریق رسانه ها به حقیقی پیشنهاد می دهم 
که بیاید و یکماه با من مجانی تمرین کند. من این بازیکن را 

دوست دارم و قول می دهم کاری کنم که او دوباره به اوج خود 
برگردد و حتی به تیم ملی دعوت شود. البته باید از حواشی 
دورش کنم تا دوباره همان دروازه بان خوب گذشته شود. من 
چون حقیقی را دوست دارم یکماه مجانی با او تمرین می کنم. 
قلیچ در مورد اینکه برخی از دوستان وی با مشاوره های 
عجیب مدام به حقیقی می گویند تو همچنان در اوج هستی، 
گفت: هرکس چنین حرفی به او می زند با او دشمنی دارد. 
وی تاکید کرد: یکی از دلایل افت دروازه بان ها مثل حقیقی 
این است که مربی خوبی ندارند و هر دروازه بانی که فوتبالش 
تمام می شود سعی می کند با رابطه مربی دروازه بانی شود؛ 
نتیجه اش را در برخی از تیم ها می توانید ببینید. همین سعید 
عزیزیان در استقلال با ۲ دروازه بان کار کرد که نتیجه اش 

همین حواشی اخیر شد.

قلیچ:

دلیل افت »حقیقی« نداشتن مربی خوب است

پانزدهم  ردکا:  حسین  آرمان ملی- 
اسفندماه روز درختکاری نامگذاری شده 
است. اهالی فوتبال البته از درختکاری ها 
خاطرات متفاوتی دارند. علی دایی پس از 
آخرین درختکاری دو سالی است که از 
فوتبال کنار رفته و البته »ویلموتس« بعداز 
درختکاری ضرری چندصد میلیاردی به 

فوتبال ایران وارد کرده است. 
 دایی  و  عادل 

روز شانزدهم اسفندماه سال ۱3۹3 علی 
دایی و عادل فردوسی پور به سازمان جنگل ها، 
مراتع و آبخیزداری کشور رفتند و به مناسبت 
هفته منابع طبیعی و روزدرختکاری نهال 
کاشتند. چند روز قبل از آن نیز امیر قلعه نویی 
و مهدی تاج مقابل دفتر سازمان لیگ فوتبال 
درختکاری کردند. علی کفاشیان هم در پارک 

پردیسان درختکاری کرد.
 کفاشیان

روز ۱۵ اسفند ۹4 علی کفاشیان رئیس وقت 
فدراسیون فوتبال با کاشت چند اصله نهال 
در محوطه  آکادمی فوتبال روز درختکاری را 
گرامی داشت و آغاز عملیات بازسازی چمن 
زمین شماره ۲ کمپ تیم ملی را اعلام کرد. 
عملیاتی که شروع نشده، چندماه متوقف شد! 

 ادعای  تاج! 
۱۵ اسفند سال ۹۵ مهدی تاج رئیس جدید 
آن زمان فدراسیون فوتبال در حالی رسم 
کفاشیان در درختکاری را ادامه داد که خبری 
از عملیات اجرایی کمپ تیم ملی نبود. نکته 
جالب اینکه درحالی که هنوز از کشت چمن 
روی زمین خبری نبود رئیس فدراسیون گفت 
که تیمِ کی روش می تواند بعداز عید نوروز در 

آن تمرین برگزار کند.
 فوتبالی ها و یاسر  هاشمی 

برخی    ۱3۹۶ سال  اسفندماه  بیستم 
چهره های شاخص ورزش نظیر علی دایی، 
کارلوس کی روش، حامد حدادی، علی پروین 
. با دعوت باشگاه سایپا در این باشگاه  . و.
حضور یافتند و نهال کاشتند. در این مراسم 
چهره هایی چون یاسر هاشمی فرزند مرحوم 
اکبرهاشمی رفسنجانی و مهدی تاج رئیس 

فدراسیون فوتبال نیز حضور داشتند.

 شیخ  سلمان
آبان ماه سال ۹7، زمانی که شیخ سلمان برای 
تماشای بازی برگشت فینال لیگ قهرمانان 
آسیا بین پرسپولیس و کاشیما به تهران آمده 
بود، در حین بازدیدهای وی از امکانات فوتبال 
ایران، برنامه نمادین کاشت نهال در مرکز ملی 
فوتبال هم وجود داشت و رئیس AFC هم در 
فهرست افرادی که در میان اهالی فوتبال ایران 

درخت کاشته اند، قرار گرفت.
 جدایی  شهریار

۱۵ اسفند ۱3۹7 مراسم روزدرختکاری 
توسط باشگاه سایپا با حضور دکتر سیدجواد 
خودروسازی  گروه  مدیرعامل  سلیمانی 
سایپا، جمعی از مدیران ارشد شرکت های 
گروه، مهندس مصطفی مدبر مدیرعامل، 
مرتضی فراهانی قائم مقام و مهرداد اسلامی 
عضو موظف هیات مدیره و تمامی مدیران 
و پرسنل شرکت فرهنگی ورزشی سایپا، 
دکتر رحمانی شهردار منطقه ۲۱ تهران، 
علی دایی سرمربی تیم فوتبال بزرگسالان، 
احسان قائم مقامی شطرنجباز نامدار سایپا 
و آسیا، جعفر کاشانی پیشکسوت فوتبال و 
عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس، مهدی 
پنام تاش سرمربی تیم واترپلو سایپا، مهسا جاور 
قهرمان نامدار قایقرانی کشور، متین زبردست 
نایب رئیس فدراسیون والیبال، نمایندگان 
سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور و 

جمعی از پیشکسوتان، ورزشکاران و کادرفنی 
تیم های مختلف ورزشی سایپا برگزار شد. البته 
در ادامه آن فصل، علی دایی پس از مشکلی که 
با مدبر پیدا کرد از هدایت تیم سایپا کنار رفت 

و دو فصلی است در لیگ برتر حضور ندارد! 
 ویلموتس

مارک ویلموتس صبح روز چهارشنبه ۲۵ 
اردیبهشت سال ۹۸  با حضور در مرکز ملی 
فوتبال از امکانات و تجهیزات مختلف مرکز 
ملی فوتبال شامل زمین های چمن طبیعی، 
مصنوعی، سالن فوتسال، مرکز پکِ، انبارها، 
بخش های پزشکی، هتل ها، موزه و... بازدید به 
عمل آورد. پس از این بازدید، سرمربی جدید 
تیم ملی فوتبال کشورمان با حضور مسئولان 
فدراسیون فوتبال اقدام به کاشت درخت  صلح و 
دوستی کرد. درختی که ویلموتس برای فوتبال 
ایران کاشت را می توان گران ترین درخت 
تاریخ نامید. البته 4 ماه بعد و در شهریورماه 
هم باز شاهد درختکاری بودیم. نهم شهریورماه 
جلسه ای ویژه بین مارک ویلموتس، سرمربی 
بلژیکی تیم ملی فوتبال، با مربیان لیگ برتری 
برگزار شد. در حاشیه این جلسه اتفاقات دیگری 
هم افتاد. شاید مهمترین این مسائل، رونمایی از 
پیراهن جدید تیم ملی ایران بود. اما دیگر نکته 
جلسه، کاشت درخت توسط برخی از مربیان 
بود. در کنار حسین فرکی، ابراهیم صادقی 
و علی منصوریان که قسمتی از این برنامه 

درختکاری بودند، یک مربی جدید هم در 
حرکت نمادین فدراسیون شرکت کرد. آندره ا 
استراماچونی، سرمربی ایتالیایی استقلال که 
در آن زمان جزو افراد خبرساز فوتبال ایران 
بوده، در جلسه با ویلموتس حضور پیدا کرد 
و اتفاقا چهره ویژه برنامه درختکاری هم بود. 
اما عواقب این درختکاری ها برای فوتبال 
ایران خوش یمن نبود. استراماچونی از فوتبال 
ایران جدا شد و مهمتر اینکه اواخر مردادماه 
سالجاری رای پرونده ویلموتس از سوی فیفا 
صادر شد. رأي صادره از سوي فیفا محکومیت 
سنگین و تاریخي فدراسیون فوتبال ایران 
را نشان مي دهد. هرچند پس از انتشار خبر 
محکومیت فدراسیون فوتبال در این پرونده، 
سریعا تکذیبیه اي روي سایت فدراسیون 
منتشر شد.  طبق این رأي فدراسیون فوتبال 
محکوم به پرداخت شش میلیون و ۱37 هزار 
و ۵۰۰ یورو به سرمربي بلژیکي سابق تیم ملي 
شده و ملزم به پرداخت پنج درصد جریمه هم 
است. ضمن اینکه فدراسیون فوتبال کشورمان 
باید پنج هزار فرانک سوئیس هم به فیفا بابت 
هزینه دادرسي پرداخت کند. در مجموع با 
احتساب پنج درصد جریمه و همچنین پنج 
هزار فرانک هزینه دادرسي، فوتبال ایران رقم 
سنگین شش میلیون و 44۹ هزار یورو باید 
پرداخت کند. که حدود ۱۶۶ میلیارد تومان 

برای فدراسیون ایران آب می خورد.
 درختکاری برای ایران! 

شکایت  پرونده  رأی  به  کریمی  علی 
در  و  داد  نشان  واکنش  ویلموتس 
اینستاگرامش نوشت: »با ۱۶۶ میلیارد تومن 
میشه تمام ایران را درخت کاشت، ولی این 
هنر فدراسیون و هیات رئیسه حی و حاضر بود 
که با یک درخت تمومش کردن. خسته نباشی 

دلاور، خدا قوت .........!!!!«
 فدراسیون  عزیزی خادم 

اگرچه درختکاری را برای میهن بزرگ مان 
واجب می دانیم اما توصیه ما به عزیزی خادم، 
رئیس جدید فدراسیون فوتبال این است که 
درخت هایی این چنینی برای فوتبال نکارد! 
فوتبال ایران از درختکاری خاطره خوبی 

ندارد. 

از کفاشیان و تاج تا »استرا« و البته »ویلموتس«

درخت های بی ثمر برای فوتبال ایران

در هفته هفدهم  لیگ برتر

تقابل سرخابی ها با مدعیان  خوزستان


